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Tomko: 

Trhovisko na Kutnohorskej ulici. Vieme, že dneska schválime nové trhovisko, mestské 

trhovisko, kde staré prakticky de facto už bude na ulici minulosťou. Ale chcem sa spýtať, že 

kedy budú odstránené tie železné stoly, lebo začína za chvíľu sezóna, začínajú sa predávať 

priesady, aby nám tam tí predávajúci nezačali zase chodiť. Máme nejaký termín odstránenia 

tých železných stolov? 

 

PhDr. Čižmár: 

Sprevádzkovanie trhoviska v starej kaske, znamená ukončenie činnosti trhoviska na 

Kutnohorskej ulici. Čiže ten, kto predáva, bude môcť predávať určite. 

 

Tomko: 

Ale ja sa pýtam, kedy budú odstránené tie železné stoly z toho starého trhoviska.  

 

PhDr. Čižmár: 

Čo najskôr, samozrejme čo najskôr a sprevádzkuje sa stará kaska. Všetky informácie budú 

k dispozícii tak, ako ich ponúka webová stránka mesta, informácie Technických služieb tak, 

ako to bolo zaužívané doteraz, informácie sú dostupné, čiže trhovníci ak majú záujem 

predávať môžu, budú informovaní od ktorého momentu tento tovar môžu predávať 

v priestoroch starej kasky a následne sa bude odstraňovať priestor alebo železné stoly na 

Kutnohorskej ulici a zmení sa tento priestor, jeho charakter.  

 

 

 

 

 

Zodpovedané: na MsZ 

 

 

 


